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Susteren, 10 januari 2020 
 

Notulen vergadering 8 januari 2020 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in OBS “De Springdonk” op woensdag 8 

januari 2020. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  John Schulpen, Armand Gielen, Maria Gijzels, André Gerhards en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Jac van de Winkel en Jo Franken. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur: Peter Feijen. 

Ondersteunende leden: Pierre Wagemans, Marcel Boreas,  Jan Cremers, Marlies Koks en Clarence Pielaat. 
  

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Mededelingen.  

Ton Ory deelt mee dat Peter Feijen, Pierre Wagemans, Marcel Boreas, Clarence Pielaat, Marlies Koks en Jan Cremers zijn 

afgemeld.  

Jac deelt mee dat de problemen in de Julianatunnel, zoals de verlichting en graffiti nog steeds bestaan. André vindt dat 

zoiets gemeld moet worden bij de gemeente en we dan gewoon de afwikkeling moeten afwachten. Het lijkt hem weinig 

zinvol om dit constant als probleem naar voren te brengen.  

Armand zag zijn vraag naar de papieren “Afvalwijzer” snel ingevuld want daags erna viel de info in de brievenbus. De 

gemeente heeft z.i. de informatie over het nieuwe afvalsysteem voortvarend aangepakt.  

Voorts stelt hij voor om een punt voor de volgende DR-vergadering te agenderen waarin voorstellen tot uitbreiding en 

verjonging van zowel het bestuur als de ondersteunende leden worden aangekaart. 
 

B. Vaststellen agenda. 

Ton stelt voor om 2 agendapunten toe te voegen t.w. “Inloopavond A-2”verbreding” en “Collectief lidmaatschap VKKL”. 

De toegestuurde agenda wordt verder zonder aanpassingen vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie 

bijlage 2. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 11 december 2019 worden doorgenomen. Ton deelt mee dat de straks toe te zenden versie 3, V3, alleen een 

toevoeging kent bij de lijst van afwezigen. Hij was vergeten Marcel Boreas te vermelden. 

Jac tekent aan dat het gestelde bij punt 7.a.2. zijn uitspraken niet volledig weergeeft. Hij zag graag de volgende toevoeging: 

“Het gedeelte van de mobiliteit in het sectordiagram dat niet aan de inwoners is toegeschreven, wordt als je het landelijk 

bekijkt nergens verklaard. Is het dus toch mobiliteit die aan de scheep- en luchtvaart is toe te schrijven die we moeten 

compenseren.” Ton neemt die tekst in Versie 3 mee. 

Er zijn verder geen opmerkingen. De notulen worden geaccordeerd en door John en Ton geparafeerd. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 dec. 2019 t/m 6 jan. 2020 is toegestuurd. Ton geeft aan dat voor de meeste 

stukken er een bijpassend agendapunt voor vanavond bestaat. Hij informeert alleen wie aan de Nieuwjaarsreceptie van de 

gemeente op vrijdag 3 januari 2020 heeft deelgenomen. Alleen Armand was in de gelegenheid. 
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 8 jan. 2020.  

In de afgelopen periode zijn de contributie voor Veilig Verkeer Nederland I(VVN) en de bankkosten betaald.  

Batig saldo: 1.042,46 
 

B. Kascontrole 2019. 

Vanwege absentie van Peter Feijen wordt de Kascontrole 2019 verschoven naar de volgende vergadering van woensdag 

5 februari. 
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5. AMF Claims voortgang. 

John deelt mee dat hij de woordvoerder van de stichting Brabants Heem, Otte Strouken heeft aangegeven dat wij bereid 

zijn om de, door ons gegenereerde en ontvangen, correspondentie met NL Legal LLP v.v. ter beschikking te stellen indien 

daar behoefte aan bestaat.  

Armand constateerde dat er op 17 december 16 unieke bezoekers de website hebben bezocht. Dit is vrij uitzonderlijk. 

Verder geeft hij aan dat op 17 januari het gerenoveerde kanon wordt onthuld. We kunnen dan zelf foto’s maken en die 

op de website plaatsen. Voorgesteld wordt om dit agendapunt voorlopig te verwijderen tot er nieuws te melden valt. 
 

6. Werkgroep Verkeer. 

A. Voorrangsituaties bij het Medisch Centrum: 

Dhr. Verhaegh heeft voorgesteld om ter hoogte van de uitgang aan de R. v. Gelderstraat voorlopig gele 

waarschuwingsborden te plaatsen dat rechts hier voorrang heeft. Jo stelt dat voor dit soort uitgangen en uitritten 

geen heldere jurisprudentie bestaat. Daarom het advies: je krijgt voorrang maar neemt het niet! 
 

B. Herinrichting Maj. Evanslaan: 

De rijrichting van de straat is omgekeerd. Er bleek wat misverstand over de communicatie hierover met de 

bewoners. De situatie blijft zoals hij nu is, hetgeen betekent dat de uitrit op de Dieterderweg alle verkeer voorrang 

dient te verlenen en inrijden vanaf deze weg niet meer is toegestaan. 
 

C. Chicane Dieterderweg: 

De chicane voor huisnummer 106 levert voor een aantal weggebruikers nog steeds problemen op. Dit naast hen 

die van verkeersregels nog nooit gehoord hebben. De voorrangsregels zouden, volgens dhr. Verhaegh duidelijk 

moeten zijn. Confrontaties, zoals twee voertuigen tegelijkertijd door de chicane, vinden af en toe wel plaats maar 

hebben nog niet tot ongelukken/aanrijdingen geleid. 
 

D. Verbreding A-2, Buurtenplatform: 

1) Ondertekening Tracébesluit (TB). 

De ondertekening van het Tracébesluit (TB) door de minister heeft op maandag 9 dec. plaats gehad. De 

diverse persberichten etc. zijn vanuit het secretariaat aan de leden verstuurd. André vindt de verbreding 

prima, maar te laat komen en vreest nog steeds annulering van het project vanwege CO2, PFAS, e.d. 
 

2) Inzage, beroep en bezwaar tegen TB. 

Op 14 jan. kan er tijdens een inloopavond op de Roosterhoeve vanaf 18:00 uur kennis genomen worden van 

het TB en de landschappelijke inrichting er omheen. Alle relevante documenten kunnen daar eveneens 

ingezien worden. Er zijn vertegenwoordigers van alle participerende organisaties, inclusief het 

Buurtenplatform A2VK aanwezig om te assisteren en vragen te beantwoorden. Vanaf 19 dec. t/m 30 januari 

liggen de TB-stukken ter inzage op o.a. het gemeentehuis. Tegen het TB kan, indien gewenst, nog bezwaar en 

beroep worden ingediend. 
 

E. Uitbreiding VDL/Nedcar: 

1) Verslag PIO schetsschuiten in Holtum & Nieuwstadt. 

Er hebben twee overleggen, z.g. “schetsschuiten”, plaatsgevonden. John & Ton hebben op 12 nov. 2019 aan 

dit Platteland in Ontwikkeling (PIO) overleg deelgenomen en daar in de voorgaande DR-vergadering een 

impressie van gegeven. Van beide schetsschuiten is door de provincie een uitgebreid verslag opgetekend dat 

recentelijk door het secretariaat aan de leden is toegezonden. 
 

7. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

A. Stand van zaken. 

1) Voortgang windmolenpark Holtum Noord; 

Op 11 december heeft de voorlopig laatste bijeenkomst plaatsgevonden voor potentiele participanten aan 

dit project. Daar is voornamelijk het profijtplan aan de orde geweest en wordt er nu verder gegaan met de 

concrete plannen tot oprichting en instandhouding (vergunningen) voor het windmolenpark. 

Vanwege het feit dat deze bijeenkomst gelijk viel met de dec. 2019 DR-vergadering zijn zowel John als Ton 

hierbij niet aanwezig geweest, maar krijgen wel de verslagen toegestuurd. Mocht daar belangstelling voor 

bestaan, dan kan men bij hen aankloppen. 
 

2) Zonnepanelen op schooldaken; 

N.a.v. een vorm van subsidieregeling in Sittard voor het plaatsen van zonnepanelen op schooldaken door 

schoolbesturen, is door Ton met wethouder Hub Meuwissen over een soortgelijke regeling in Echt – Susteren 

contact geweest. Vanwege specifieke omstandigheden heeft Hub dit thema neergelegd bij de 

Energiecoöperatie. Die zullen dus met de diverse schoolbesturen hierover in conclaaf moeten. 

Navraag bij de Energiecoöperatie leverde als resultaat op dat deze zich primair richt op beschikbare ruimte 

bij ondernemers. 
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8. Vereniging Kleine Kernen Limburg (VKKL). 

A. Collectief lidmaatschap; 

Door de VKKL is aan het gemeentebestuur van Echt – Susteren een voorstel gedaan om voor alle 

kerncontactgroepen (wijk- en dorpsraden) en buurthuizen een collectief lidmaatschap aan te gaan. Dit houdt in 

dat de gemeente jaarlijks een subsidiebedrag stort en daarmee al deze bewonersinitiatieven kosteloos lid 

worden van deze belangenvereniging. Elk buurthuis c.q. kerncontactgroep blijft nog wel steeds zelfstandig lid 

zonder last of ruggenspraak met de gemeente. 

De gemeente heeft middels dhr. Huub Heijman laten weten dit een goed voorstel te vinden maar de realisatie 

te willen opschorten totdat het beoogde platform gemeenschapshuizen, dat de gemeenschappelijke belangen 

van deze buurthuizen gaat waarnemen, is opgericht.  

Voor onze DR betekent het weinig verandering, anders dan het stoppen van de contributiebijdrage ad € 40,-/jaar. 
 

9. Rondvraag. 

André Gerhards: stelt dat hij volmondig voor een totaal vuurwerk verbod is in Echt – Susteren, dus ook niet op een 

centrale plek ergens in de kern of gemeente. Mocht er ondersteuning voor een dergelijk voorstel vanuit de bewoners 

noodzakelijk zijn, stelt hij voor om dit zeker vanuit de DR te doen. De aanwezigen ondersteunen zijn voorstel. 
 

Jac vd Winkel: vraagt naar een actualisering van de “Things_to_do”-lijst. Ton geeft aan dat de laatste versie inderdaad 

van november 2018 is, maar dat het een complex en tijdrovend klusje is. Hi zegt toe om te trachten dit z.s.m. uit te voeren. 
 

10. Sluiting. 

John sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng om 20:45 uur.  

 
 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 8 januari 2020; 

2. Agenda 8 januari 2020; 

3. Correspondentielijst 1 dec. 2019 t/m 6 jan. 2020.  
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BIJLAGE  1 
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BIJLAGE  2 

 

Openbare plenaire vergadering  121 
OBS De Springdonk, Schoutlaan 2, Susteren op woensdag 8 januari 2020, 19:30 uur 

 

 Agenda  

 

1. Opening.  
A. Mededelingen; 

B. Vaststellen agenda. 
 

2. Notulen. 
Vaststellen concept notulen vergadering 11 december 2019.     

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 dec. 2019 t/m 6 jan. 2020; 

 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht 1 dec. 2019 t/m 8 jan. 2020; 

B. Uitvoering Kascontrole voor het jaar 2019. 
 

5. AMF Claims voortgang. 
 

6. Werkgroep Verkeer. 
A. Voorrangsregel Med. Centrum; 
 

B. Herinrichting Maj. Evanslaan; 
 

C. Chicane Dieterderweg. 
 

D. Verbreding A-2, Buurtenplatform: 
1) Ondertekening Tracébesluit (TB); 

2) Inzage, beroep en bezwaar TB. 
 

E. Uitbreiding VDL/NedCar: 
1) Verslag PIO-schetsschuit 12 nov 2019; 

 

7. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

A. Stand van Zaken: 
1) Voortgang Windmolenpark Holtum Noord; 

2) Zonnepanelen op schooldaken. 
 

8. Rondvraag.             
 

9. Sluiting.  
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BIJLAGE  3 

 

CORRESPONDENTIE DORPSRAAD SUSTEREN  vanaf 1 december 2019. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 

 

 

 

1. Op 2 december per e-mail een aanvulling op de vragen aan de verkeersdeskundige, dhr. 

Verhaegh, verstuurd n.a.v. vragen over de rijrichting op de Maj. Evanslaan. 

 

2. Op 2 december per e-mail alle leden het bericht uit de Limburger over de 25 initiatieven 

voor zonneparken in E-S gestuurd. 

 

3. Op 5 december per e-mail het artikel uit de Limburger over het kleinste Natura-2000 

gebied, abdij Lilbosch, verstuurd aan de leden. 

 

4. Op 10 december ontvangen van de gemeente de toekenning van de subsidie voor het 

jaar 2020. Alle leden een kopie van dit bericht toegestuurd. 

 

5. Op 10 december ontvangen van de gemeente de uitnodiging voor de 

Nieuwjaarsreceptie op 3 januari 2020. Alle leden een kopie van dit bericht toegestuurd. 

 

6. Op 11 december per e-mail bericht van dhr. Verhaegh als reactie op een drietal vragen 

over verkeerssituaties. De reacties gedeeld met alle leden van de DR, Nicole Werdens, 

Marcel Boreas en Cor Voorter. Ook dhr. Verhaag bedankt voor zijn snelle reactie. 

 

7. Op 13 december per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland de Nieuwsbrief #6 

van 13 december 2019. Deze Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden van de DR. 

 

8. Op 17 december per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief #39. Deze 

doorgestuurd aan Maria, Jan en Peter. 

 

9. Op 17 december per e-mail wethouder Meuwissen benaderd over de mogelijkheid van 

het leggen van zonnepanelen op schooldaken in E-S. 

 

10. Op 19 december per e-mail ontvangen van de provincie, de PIO-groep, het verslag van 

de PIO-overleggen van 6 en 12 november 2019. Op 22 dec. alle DR-leden dit verslag per 

e-mail toe gestuurd. 

 

11. Op 21 december ontvangen van het Platform A2VK, Nicole Voorjans, de data en locaties 

als ook de bezwaar & beroepsprocedure inzake de vaststelling van het Tracébesluit (TB) 

voor de A2-verbreding. Op 22 dec. alle DR-leden dit bericht per e-mail toe gestuurd. 

 

12. Op 23 december per e-mail bericht ontvangen van dhr. Verhaegh als reactie op een 

drietal vragen over verkeerssituaties. De reacties gedeeld met alle leden van de DR. 
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13. Op 24 december per e-mail ontvangen van de gemeente, wethouder Hub Meuwissen, 

het antwoord op de vraag naar het leggen van zonnepanelen op schooldaken. De 

reacties gedeeld met alle leden van de DR en de Energiecoöperatie (Lens Goossens). 

 

14. Op 30 december per e-mail de uitnodiging voor de DR-vergadering van 8 januari 2020, 

de conceptnotulen van de DR-vergadering van 11 december 2019 en de 

Nieuwjaarswensen aan alle leden toegestuurd. 

 

Vanaf 1  januari 2020: 

 

15. Op 2 januari per e-mail de uitnodiging en voorlopige agenda voor de DR-vergadering 

van 8 januari aan de bestuurs- en ondersteunende leden verstuurd. 

 

16. Op 2 januari per e-mail ontvangen van de gemeente, dhr. Huub Heijman, de reactie 

t.a.v. collectief lidmaatschap van de VKKL voor alle kerncontactgroepen en buurthuizen 

in Echt-Susteren. 

 

17. Op 6 januari per e-mail het correspondentieoverzicht vanaf 1 dec. 2019 t/m 6 jan. 2020 

voor de DR als ook Versie 2 van de conceptnotulen van 11 dec. verstuurd aan alle leden 

van de DR.  


